
 

 

   
     

 
 
 

 

 

 

 

 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2014-03-10 

 

Närvarande:         Mikael Hjort, ordförande 

                                 Helen Låås, vice ordförande 

                                 Annika Starrin Klasson, sekreterare 

                                 Christel Leiborn, kassör 

                                 Kristina Svanfeldt, ledamot (vice sekreterare) 

                                 Magnus Bergström,suppleant 

                                 Kjell-Åke Ersson, suppleant (vice kassör) 

 

   

   

Frånvarande:        Anette Björkman Bergström, suppleant 

                                 P-O Andersson, ledamot 

                                 Ann-Sophie Greberg, ledamot 

   

   

 

  

 

§ 17 Micke hälsar alla välkomna och öppnar mötet kl 19.10. 

 

§ 18 Utdelad dagordning fastställdes.  

 

§ 19 Föregående protokoll är utan anmärkningar.  

 

§ 20 Ekonomisk rapport:  

 I kassan har vi 1332 kr och på plusgirot 90384 kr. 

 HUS har ca 17000, TS ca -4000 och , AS ca 14000, PR-Info/Sponsring ca 5000, 

RUS 0, Medlemsavgifter ca 10000, Köket ca-1000  Övriga kostnader ca -8000.  

Totalt är resultatet 33972 kronor i år.  

Antalet medlemmar är 275. 

  

§ 21 VU-beslut: 

 Inga sådana. 

 

§ 22 Rapporter från sektorer och kommittéer: 

  

a) Agilitysektorn: 

AS vill köpa in tält men det finns tält att använda. 

 

b) Hundägarutbildningssektorn HUS: 

 Flera kurser på gång,Vardagslydnad 1,vardagslydnad  2, 2st valpkurser. En aktiveringsbana ska fixas på 

kullen vid klubbhuset. 

     

c) Rasutvecklingssektorn RUS/ MH  

Klart med Domare och ringsekreterare. Foder sponsor Royal Canin. 

 

d) Tjänstehundssektorn TJS: 

 Inget att rapportera.  

  



 

 

 

e) Tävlingssektorn TS: 

. Första tävlingen i år  1/3 i Kalvö ridhus gick bra 25 st tävlande. TS vill utbilda personal till tävlingar. 

  

f) Anläggningskommitten: 

Ljusrelä bytt. Kjell-Åke sätter upp sponsor skyltar från Kraftringen. 

  

g) Kökskommittén: 

Inget att rapportera. 

 

h) PR/Sponsring: 

PR genom Facebook,Kjell-Åke kollar upp sponsring från Kraftringen för 2015. Christel kollar upp 

annonsering via Aftonbladet. 

 

§ 23 SM-information: 

 Allt rullar på, allmänt möte framåt våren. 

 

§ 24 Övriga rapporter: 

           Om man vill se resultat kolla upp SBK tävling. Sportlovskul var väldigt uppskattat 25 st barn och hundar. 

            

§ 25 Åtgärdslistan:    

Kristina håller på med ett info –blad. 

 

§ 26 Skrivelser: 

 Inga skrivelser har inkommit. 

 

§ 27 Övriga frågor:  

 Kennel Almanza hyr klubben 14-15 juni för 1000:- och ska vara medvetna om att det kan förekomma 

annan aktivitet också på klubben. 

 

§ 28  Nästa styrelsemöte är 14/4 kl. 19.00 och nästa medlemsmöte är den 14/5 kl. 19.00. 

 

§ 29 Mötet avslutades kl. 20.15 och Micke  tackade alla för visat intresse. 

 

 

 

 

 

Protokollet justeras: 

 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

Mikael Hjort                                                                                Annika Starrin Klasson   


